
Z Á P 1 S N 1 C A č. 1 O 

z rokovania Komisie pre dopravu, manažment verejnej správy a verejný poriadok 
pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava - Staré Mesto zo dňa 3. 2. 2016, 

konanej v Staromestskej sieni od 15:00 do 19:00 hod. 

Prítomní: Bc. Ivan Bútora, Ing. arch. Ľubomír Boháč, Ing. Miroslav Kollár, MHA, 
Viktor Muránsky, PaedDr. Barbora Oráčová, PhD„ Mgr. Vladimír Palko, 
Ing. Kristián Straka, Ing. Jana Španková, Ing. Tomáš Ziegler 

Ospravedlnení: Ing. Martin Borguľa, Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. ArtD. 

Hostia: Mgr. Radoslav Števčík, Martin Fabian, Edmund Bombara, RNDr. Mário 
Ležovič, PhD., MPH, JUDr. Peter Jesenský, Ing. Lukáš Kamenistý, Martin 
Motáček (OZ Z24), Ivan Zemanovič (Tecton, a.s.), obyvatelia z lokality 
Šulekova, Holubyho, Novosvetská a okolitých ulíc 

Program rokovania: 

1. materiály na miestne zastupiteľstvo, 
2. parkovacia zóna Senická, Západný rad, 
3. vnútroblok Záhrebská 2, 
4. dopravná situácia na Šulekovej a Holubyho ulici, 
5. dopravná situácia na Král'ovskom údolí, 
6. zámer obnovy povrchu na Grosslingovej ulici, 
7. rôzne. 

Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Bc. Ivan Bútora. Predseda komisie navrhol 
vymeniť poradie bodov č. 2, 3 a 4 vzhľadom na prítomných občanov, s čím komisia bez 
hlasovania súhlasila. 

1. Materiály na miestne zastupiteľstvo 

1.1 Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestske.i časti Bratislava-Staré Mesto 
č ... ./2016, ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto č. 6/2011 o poskytovaní prepravnej služby 

Bod č. 1.1 otvoril RNDr. Ležovič . Informoval prítomných, že mestská časť poskytovala 
prepravnú službu v rozpore so zákonom. 

Uznesenie č. 34/2016: 

Komisia berie na vedomie Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava
Staré Mesto č ... ./2016, ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto č. 6/201 1 o poskytovaní prepravnej služby a odporúča miestnemu 
zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať. 
Hlasovanie: prítomní: 8 za: 8 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O 



1.2 Návrh zámeru na poskytovanie finančného príspevku na dopravu pre obyvateľov 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

Bod č. 1.2 uviedol RNDr. Ležovič. Oboznámil prítomných, že ide o návrh, ktorý predstavuje 
náhradu prepravnej služby s cieľom poskytnúť zľavu pre obyvateľov mestskej časti. 

V diskusii p. Muránsky poznamenal, že výber dopravcu by mal prebehnúť verejnou súťažou, 

nie prieskumom trhu. RNDr. Ležovič reagoval, že po schválení návrhu miestnym 
zastupiteľstvom nastane jeho realizácia miestnym úradom. 

Uznesenie č. 35/2016: 

Komisia berie na vedomie návrh zámeru na poskytovanie finančného príspevku na dopravu pre 
obyvateľov mestskej časti Bratislava-Staré Mesto a odporúča miestnemu zastupiteľstvu 

predložený materiál prerokovať. 
Hlasovanie: prítomní: 8 za: 8 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O „ 

2. Vnútroblok Záhrebská 2 

Bod č. 2 otvoril p. Motáček - zástupca občianskeho združenia OZ Z24 a obyvateľov 
z vnútrobloku. Uviedol, že ich cieľom je revitalizácia vnútrobloku a obmedzenie parkovania, ale 
aj vybudovanie prístreška pre kontajnery. Ideálna by bola rampa pri vstupe do vnútrobloku. 
Navrhol rokovať so spoločnosťou Tecton s cieľom vzájomnej dohody. Poznamenal, že vozidlá, 
ktoré v súčasnosti parkujú vo vnútrobloku, by mohli parkovať aj v prenajatých miestach 
v parkovacej garáži na Mýtnej. Uviedol, že v dodatku k zmluve (medzi MČ a Tecton) sa len 
zvýšilo nájomné na dvojnásobok. OZ realizuje vo vnútrobloku brigády, avšak bez právneho 
vzťahu nemôže čerpať granty. 

P. Zemanovič - zástupca spoločnosti Tecton, a.s., vlastníka budovy na Mýtnej 15, v ktorej 
pracuje približne 100 ľudí, uviedol, že dvor bol pôvodne v dezolátnom stave. Spoločnosť na 
svoje náklady postavila 8 parkovacích miest, v r. 2006 zrealizovala opravu kanalizácie. 
Poznamenal, že OZ sa nesnažilo o vzájomnú dohodu, až na stretnutí u prednostu miestneho 
úradu. Návrh predložený OZ považuje za nereálny (napr. zlé svetlo pre zeleň, odstránenie 
betónového povrchu, vybudovanie zavlažovania, atď.). 

Vicestarosta Ľ. Boháč reagoval, že firma Tecton nemôže pokladať parkovanie na verejnom 
priestranstve za svoje právo. Informoval prítomných o vnútrobloku Slávia, kde OZ nezastrešuje 
záujmy všetkých obyvateľov, ale len členov OZ; členom OZ je ten, kto zaplatí členské bez 
ohľadu na trvalý pobyt vo vnútrobloku. Poznamenal, že spoločnosť Tecton nemá automatický 
nárok na vytváranie parkovacích miest na verejnom pozemku, rovnako ani obyvatelia nemôžu 
čakať, že miesta budú vyhradené iba im. 

P. Zemanovič vyzval OZ, aby predložilo rozpočet na realizáciu ich návrhu a deklaráciu, že sú 
ochotní z vlastných prostriedkov zafinancovať predložený návrh. 

P. Kollár uviedol, že nesúhlasí s uzatvorením vnútrobloku rampami. Navrhol vypovedať 
zmluvu na 16 parkovacích miest, vyhradiť určitý obmedzený počet (3 - 4) parkovacích miest pre 
Tecton a zvyšok by bolo rezidentské parkovanie. 

P. Muránsky taktiež uviedol, že rampa je neprijateľná. Na pozemkoch mestskej časti by mali 
čerpať výhody len jej rezidenti. 

P. Oráčová navrhla obhliadku vnútrobloku v teréne. 
P. Palko sa zaujímal o stav vnútrobloku pred uzavretím zmluvy. 



Predseda komisie ukončil diskusiu a navrhol obhliadku v teréne s prípadným pokračovaním 
v rokovaní na ďalšom zasadnutí komisie. Komisia bez hlasovania súhlasila. 

3. dopravná situácia na Šulekovej a Holubyho ulici 

Ing. Rausová informovala prítomných, že Šulekova ulica bola uzavretá 15. októbra 2015 
a plynie 6-mesačná skúšobná doba. 

P. Starinská predložila komisii petíciu za otvorenie Šulekovej ulice, ktorú podá na miestny 
úrad. 

P. Kollár poznamenal, že členovia komisie dopravy spracovali prieskum dopravy, ktorý 
potvrdil výrazný tranzit cez Holubyho - Šulekovu a bol podkladom k uzavretiu prejazdu pre 
motorové vozidlá v hornej časti Šulekovej. 

Jeden z prítomných občanov uviedol, že uzatvorením Šulekovej sa zvýšil tranzit a rýchlosť 
vozidiel po Novosvetskej, pričom ulica je úzka a nie sú na nej chodníky. Taktiež sa zvýšil počet 
vozidiel jazdiacich ilegálne do protismeru. 

P. Pištek infonnoval, že podľa jeho pozorovaní sa zvýšil vozidiel na Galandovej a Godrovej 
ulici. 

P. Palko uviedol, že pôvodný režim (prejazd zakázaný) nebol rešpektovaný, navyše 
umiestnenie retardérov je problematické vzhľadom na sklon ulíc. 

P. Straka poznamenal, že musí dôjsť ku kompromisu a petície nemôže byť rozhodujúce. 
P. Muránsky navrhol zrušiť prejazd zakázaný, dobudovať a opraviť chodníky. 
Občan z Vlčkovej poznamenal, že po uzavretí jednej ulice vznikne reťazová reakcia. 
Občianka navrhla vykonať prieskum dopravy aj z okolitých ulíc. Je podľa nej potrebné 

pozrieť sa na celú lokalitu očami dopravných inžinierov. 
P. Švajlenová informovala o petícii za ponechanie uzatvorenia Šulekovej. 
P. Boháč navrhol zadať štúdiu dopravy na danú lokalitu a získať tak názor na možné riešenia, 

pričom však tranzit v pôvodnom rozsahu pokladá za neprijateľný. 

Predseda komisie 1. Bútora uviedol, že v rámci štúdie je potrebné venovať sa nielen 
automobilovej , ale aj pešej doprave a dizajnu uličného priestoru, vrátane regulácie parkovania, 
zriaďovania obytných zón, atď. 

Uznesenie č. 36/2016: 

Komisia žiada prednostu miestneho úradu, aby objednal štúdiu na komplexné riešenie dopravnej 
situácie v lokalite Palisády-Mudroňova-Stará vinárska-Timravina-Godrova. 
Hlasovanie: prítomní: 9 za: 9 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O 

4. parkovacia zóna Senická, Západný rad 

Diskusiu otvoril starosta mestskej časti, ktorý informoval prítomných o memorande o 
spolupráci pri zavádzaní parkovacej politiky medzi mestom a mestskými časťami, ktoré inicioval 
primátor hl. m. SR Bratislavy. Po voľbách do NR SR sa očakáva predloženie návrhu VZN 
a zmeny štatútu mestským častiam a na rokovanie mestského zastupiteľstva. 

Komisia bez hlasovania ukončila diskusiu s tým, že mestská časť bude čakať na predloženie 
zmeny štatútu a návrhu VZN hlavným mestom. 



5. dopravná situácia na Kráľovskom údolí 

Bod č. 5 uviedla Ing. Rausová, ktorá informovala prítomných o zámere obmedzenia prejazdu 
vozidiel po ulici Kráľovské údolie, ako aj žiadosti obyvateľov o umiestnenie retardérov. 

Uznesenie č. 37/2016: 

Komisia neodporúča umiestnenie retardérov na ulici Kráľovské údolie, odporúča osadenie 
dopravného značenia Obytná zóna bez obmedzenia prejazdu nákladných vozidiel. 
Hlasovanie: prítomní: 8 za: 6 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: 2 

6. zámer obnovy povrchu na Grosslingovej ulici 

Zámer predstavil Iríg. Kamenistý. Starosta uviedol predstavu rozšírenia chodníka pri Liga 
pasáži a vytvorení priechodu pre chodcov vedúceho ku gymnáziu. 

Uznesenie č. 38/2016: 

Komisia súhlasí s postupom miestneho úradu vo veci obnovy povrchu na Grôsslingovej ulici 
a žiada zakomponovanie nového priechodu pre chodcov. 
Hlasovanie: prítomní: 6 za: 6 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: 2 

7. rôzne 

Bod rôzne otvoril starosta mestskej časti, ktorý informoval komisiu o zámere otočiť 

smerovanie Múzejnej ulice z dôvodu obmedzenia tranzitu. Taktiež požiadal referát dopravy 
o vypracovanie projektu organizácie parkovania vedľa budovy na Špitálskej ulici č. 1 O. Starosta 
informoval, že miestny úrad rieši situáciu ohľadne vjazdov do pešej zóny. 

Zástupca OZ Cyklokoalícia Igor Trenk oboznámil komisiu s problémom vydaného 
stavebného povolenia na vjazd/výjazd z obytného súboru Blumentál na Radlinského ul„ čo 
koliduje so zámerom vybudovať obojsmernú cyklotrasu na Radlinského od Račianskeho mýta do 
mesta, ktorý bol prezentovaný na rokovaní komisie dopravy dňa 20. 5. 2015. I. Bútora reagoval, 
že vzhľadom na platné stavebné povolenie bude nutné v prípade zriadenia cyklotrasy riešiť tento 
problém zmenou organizáciou dopravy, napr. pojazďovaním električkovej trate vozidlami 
vychádzajúcimi z garáže na danom úseku Radlinského. 

Predseda komisie ukončil rokovanie a poďakoval všetkým prítomným za účasť . 
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Bc. Ivan BÚTORA 
predseda Komisie pre dopravu, manažment 

verejnej správy a verejný poriadok 



Zapisovateľ: Ing. Katarína Rausová, telefón: 59 246 380 
e-mail: katarina. rausova@staremesto .sk 

Rozdeľovník: 

1. Mgr. Radoslav Števčík 

2. JUDr. Peter Jesenský 

3. Bc. Ivan Bútora 

4. Ing. arch. Ľubomír Boháč 

5. Ing. Martin Borguľa 

6. Ing. Miroslav Kollár, MHA 

7. Viktor Muránsky 

8. Mgr. PaedDr. Barbora Oráčová, PhD. 

9. Mgr. Vladimír Palko 

10. Mgr. art. Veronika Remišová, M.A. 

ArtD. 

11. Ing. Kristián Straka 

12. Ing. Jana Španková 

13. Ing. Tomáš Ziegler 

14. Ing. Oliver Paradeiser 

15. Ing. Viliam Denko 

16. Ing. Ladislav Vanda 

1 7. Ing. Lukáš Kamenistý 

18. p. Jozef Ritka 

19. RNDr. Mário Ležovič, PhD„ MPH 

20. Edmund Bombara 

21. referát organizačný 


